

SUBJECT: postponing the new medical devices marketing authorization fees.

ADDRESSES: Local and Overseas Medical Devices Manufacturers and Authorized Representatives.

Regarding the SFDA previous announcement number (9) 9/2019, about the update of medical devices marketing authorization fees, effective on (04/04/1441H) corresponding to (01/12/2019),

SFDA would like to inform medical devices manufacturers and their Authorized Representatives of postponing the implementation date of the new Marketing Authorization fees (MDMA) until further notice.

For further enquiries regarding this announcement, please contact md.rs@sfd.gov.sa or call 19999.

الموضوع: تأجيل تطبيق المقابل المالي لطلبات الإذن بالتسويق للأجهزة والمنتجات الطبية.

المعنيين: المصانع المحلية والخارجية للأجهزة والمنتجات الطبية والممثلين القانونيين.

إشارة إلى إعلان الهيئة العامة للغذاء والدواء السابق رقم (9) 2019/9م، بخصوص تحديث المقابل المالي لعمليات تقييم وإصدار شهادة الإذن بالتسويق للأجهزة والمنتجات الطبية والمقرر تطبيقها في تاريخ (04/04

1441 هـ) الموافق (2019/12/01 م)

عليه تود الهيئة العامة للغذاء والدواء افادتكم بأنه سيتم تأجيل تطبيق المقابل المالي المعلن سابقاً لطلبات الإذن بالتسويق حتى اشعار اخر.

للمزيد من الاستفسار بخصوص هذا الشأن، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: md.rs@sfd.gov.sa او الاتصال على الرقم الموحد 19999.